
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 07.12.2017  
 
Pål Kårbø (KrF) sette fram slikt oversendingsforslag til fylkesrådmannen: 
 

«Ber om at det vert vurdert om også Statoil og evt. andre bedrifter sine arbeidsbussar som ei 
prøveordning kan nytta offentleg innfartsparkering.» 

 
Røysting 
Innstillinga vart samrøystes vedteken. 
Kårbø sitt forslag vart samrøystes vedteke oversendt på vegner av forslagsstillaren utan 
realitetsbehandling.  
 
Vedtak 
 
1. Fylkesutvalet sluttar seg til at innfartsparkeringsanlegg med oblatordning og ledig kapasitet over tid 

vert opna for avgiftsparkering utan parkeringsoblat frå Skyss. 
2. Fylkesutvalet ber fylkesrådmannen etablere betalingsløysing for parkering, samt fastsetje takstar for 

parkering utan oblat på innfartsparkeringsplassar med oblatordning. 
 


